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Ο νους  φωτίστηκε
Γέροντας Εφραίμ, Καθηγούμενος Ιεράς Μεγίστης Μονής Βατοπαιδίου

Ο 

Χριστός ήρθε στη γη με δύο ιδιότητες, την ανθρώπινη και την Θεϊκή. Έπασχε στα 
Πάθη, με το σώμα, υπέφερε. Σταυρώθηκε και παρότι ήξερε ότι θα αναστηθεί, 
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ξεπέρασε τον πειρασμό που του έλεγαν να κατέβει από το σταυρό για να 
πιστέψουν ότι είναι Θεός. Δια του Σταυρού σώζεται σήμερα ο άνθρωπος. Με την 
προσευχή. «Δεν ξέρω να προσεύχομαι» μου έλεγε μία γυναίκα, κάνε κομποσχοίνι 
και λέγε την ευχή, την συμβούλευσα. Και ο νους της φωτίστηκε.
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